
                                   Referat fra ordinær bestyrelsesmøde den 30. august 2020
                 og efterfølgende markvandring .                 

                                                                               Alle var mødt ind.

Ad.1 Siden sidste møde.
Loggen gennemgået .

Ad.2 Konstituering af bestyrelsen.
Liste over bestyrelsens arbejdsopgaver blev gennemgået og revideret.

Ad.3 Regnskabet.
Regnskabet gennemgået efter fusion. Der er udsendt ekstra kontingentopkrævning
 iflg budget 2020, da en forhøjelse blev vedtaget på generalforsamling.

Ad.4 Vedligeholdelse af grønne områder.
-Der bestilles en blomsterkasse og skilt til Mosedalen.
-Beskæring af bevoksning i Storemosen skal vurderes.
-Fældning af træer og buske på Fruekildevej gøres færdig.
-På den efterfølgende markvandring, hvor bestyrelsen er forpligtet til at kontrollere, at
 vedtægternes§ 9 overholdes, blev der konstateret enkelte uregelmæssigheder, som skal
 ændres og udbedres. Berørte grundejere vil blive kontaktet derom.
-På et træ på fællesarealet er der knækket en stor gren af. Denne gren vil blive fjernet
af en nærboende grundejer.

Ad.5 Vedligeholdelse af veje.
Der er foretaget renovering af vore veje, dog forsinket i år .
Anskaffelse af ny galge til Højdedraget sættes i gang.
Defekt brønddæksel på fællesarealet mellem Højdedraget og Østkildevej udskiftes.

Ad.6 Indkomne forslag.
Der er kommet opfordring til at deltage i en henvendelse til Vordingborg Kommune
om at etablere fartdæmpende foranstaltninger på Fruekildevej. Bestyrelsen vurderer,
at foranstaltningen ikke vil have så stor en virkning på støj og fart, at det vil gavne
noget. Vi deltager derfor ikke i en sådan henvendelse.

Ad.7 Eventuelt.
Der vurderes på, om det fortsat er nødvendig at klippe og indsamle græs 2 gange om 
året.


